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Interpelacja 

W pigtek 4 czerwca 2014 wystqpiiy ponadnormatywne opady deszczu. W ramach obowi^zkow 

wynikajacych z ustawy o samorzadzie gminnym bezposrednio obserwowatem i dokumentowalem zachowanie 

si^ wody opadowej na terenie osiedia Wilcza- Zubrzyckiego. I tak: 

1. Woda deszczowa ziewa si^ i zaiega w trzech miejscach 

a) Ul. Zeglarzy ( naprzeciwko Sabben} 

b) Ul. Morska { park) 

c) Ul. Wilcza ( naprzeciwko poczty). Po okoto 1,5 godzinie odptywa skutecznie istniej^c^ 

instalacj^ burzow^. 

2. Na ulicy wykonanej ul. Morskiej utworzyl siq pewnego rodzaju zbiornik retencyjny, 

gromadzi si^ tarn woda, ktora wczesniej zaiewata posesje. 

3. Woda zlewa si^ do tych trzech miejsc z bardzo roi; '•'-go terenu : 

a) od wiaduktu kolejowego ul. Zubrzyckiego wiewajqc sie na Wilcz^ i Zeglarzy, 

b) od Wilczej i bloku nr 8 na Waiki Miodych 

c} ul. Kowalewskiego i Nowej. 

Tak rozleg+y obszar zlewni powoduje niemozliwosc odebrania wody poprzez istniejgc^ instalacj? . 

burzowq. Dodatkowo problem jest zwi^kszony przez niewieik? roznic? poziomow wody mi^dzy odptywami ( 

studzienkami) w ulicach, a odbiorem w lesie. Zbyt maiy spadek instalacji i ponadto, zakiadam zbyt maia 

srednica rury w koricowym odcinku instalacji moze powodowac powolne opuszczanie wody z zaianych miejsc. 

Na marginesie nalezy zaznaczyc, ze sytuacja w odniesieniu do wczesniejszej ulegta znacznej poprawie w wyniku 

prowadzonej przy okazji remontu ul. Morskiej i Harcerskiej. Nie doszto, na podstawie rozeznania, do znacznych 

podtopieh posesji, czy szkod materialnych na osiedlu Zubrzyckiego Wilcza. 

Niezaleznie od powyzszych uwag uwazam, ze odejscie od realizacji kolektora deszczowego w ul. Polnej 

oraz podtgczenia doh strony zachodniej jest powaznym bt^dem. Zaiany sklep przy ul. Polnej moze bye 

dowodem na koniecznosc lepszego odwodnienia tego terenu. Istniej^ca instalacja Jest niedostateczna, woda 

zaiega na skrzyzowaniu ul. Dartowskiej i Wilczej. Nie ma wyprofiIowani^ 'erzchni ulicy, by woda na tym 

skrzyzowaniu tatwo byia usuwana. Studzienka Jest za wysoko, swiadczy o tym woda staj^ca Jeszcze dtugo po 

nawet najmniejszym opadzie. Piesi ochlapywani na chodnikach przez przejezdzajgce samochody. 

Opady deszczu ukazaty, ze rowniez w centrum miasta jest kilka miejsc wymagajgcych 

natychmiastowych dziatan. 

Wnosz^ o rozwazenie zabezpleczenia srodkow w budzecie na kontynuacj^ zatrzymanego programu 

budowy kolektora ul. Polnej i poszukiwanie moziiwosci realizacji inwestycji w oparciu o programy unijne. Prosze 

o zajecie stanowiska w sprawie. 
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Odpowiadajqc na interpelacja Pana Wlodzimierza Siudka — Radnego Miasta Ustka — z dnia 6 czerwca 

2014 r. (data wplywu; 13 czerwca 2014 r.) uprzejmie informuj^, iz w 2014 r. zostaly przeprowadzone prace 

modemizacyjne, maj^ce na celu popraw? odprowadzania wod opadowych z osiedia Zubrzyckiego w Ustce. 

W ramach prac modemizacyjnych zostala utozona nawierzchnia ulic Harcerskiej i Morskiej oraz 

wykonana kanalizacja deszczowa, Ictor̂  wl^czono do istniejqcej sieci kanalizacji deszczowej. Ponadto 

wykonano prace modemizacyjne polegaj^ce na czyszczeniu rowu znajduj^cego si? w lesie przy 

melioracyjnego ul. Wilczej oraz jego pogl^bieniu i wyprofilowaniu, co w znacznym stopniu poprawilo jego 

droznosc. Wyczyszczony zostal rowniez row melioracyjny biegnqcy wzdhiz torow kolejowych w kiemnku 

ulicy Koscielniaka w Ustce, dzi^ki czemu obnizyl si^ poziom dna ujscia rowu, co w rezultacie usprawnilo 

odprowadzanie zarowno wod opadowych, jak i gnintowych. 

Nalezy w tym miejscu zauwazyc, iz niektore kanaly sieci kanalizacji deszczowej wlqczone ŝ  w 

studnie melioracyjne stanowi^ce cz^sc sieci melioracyjnej ulicy Wilczej, ktora przeznaczona jest do 

odprowadzania wod gmntowych, a nie opadowych, przez co odbior i odprowadzenie znacznej ilosci 

deszczowki moze stwarzac problemy. 

Problem niewydolnej sieci kanalizacji deszczowej moze rozwi^ac budowa kolektora deszczowego w 

ul. Polnej, ktory w znacznym stopniu odciqzy istniej^c^ siec kanalizacji deszczowej. 

W przypadku podtopieh centmm miasta uprzejmie informuj^, iz w pcrfowie czerwca rozpoczeto prace 

zwi^zane z usuni^ciem awarii kanalizacji deszczowej w ulicy Beniowskiego. Pianowana jest rowniez 

modemizacja tej cz^sci sieci kanalizacji deszczowej, co pozwoli w przyszlosci uniknqc podobnych zdarzeii. 
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